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Inledning 

Verksamhetsåret 2022 har varit ett intensivt och innehållsrikt år i föreningen. 

Programmet innehöll ett varierat innehåll med nio medlemsträffar. Aktiviteter och 

studiegrupper har genomförts som planerat men även en del nyheter.  Årsmötet 

genomfördes i mars, tre nya medlemmar invaldes i styrelsen och en fortsatt stabil 

valberedning samt revisorer. 

För att föreningen ska kunna fortsätta i den omfattning vi har och även öka är det en 

förutsättning att det finns medlemmar som vill medverka aktivt. Det behövs många 

som bidrar med att ansvara för olika aktiviteter och studier. Tack alla ni som gör det 

idag. 

 

Vi började året med 876 antal medlemmar. Under 2022 har vi fått 138 nya 

medlemmar, 39 har avslutat sitt medlemskap och 23 har avlidit under året. Vi hade 

31 december 929 medlemmar. 

Styrelsen ser en mycket positiv utveckling på nya medlemmar som kommer till men 

det ställer också större krav på föreningens organisation. Informationsmöten för nya 

medlemmar har genomförts fyra gånger med totalt 70 deltagare. 

 

Föreningens stora problem är fortfarande brist på lokaler vilket har inneburit att vi 

varit tvungna att begränsa antal deltagare vid månadsträffar. Vi saknar även en 

föreningslokal där vi kan sköta administration, ha styrelsemöten och träffa mindre 

medlemsgrupper. Vi letar och försöker hitta lösningar och har även påtalat problemet 

till kommunen.  

 

Kommunikation: Regelbundet får alla medlemmar som uppgivit sitt mobilnummer 

information och inbjudningar via SMS, 795 medlemmar nås på detta sätt. Hemsidan 

uppdateras regelbundet. Vi annonserar medlemsträffarna även i lokaltidningarna.  

För intresserade har vi också en sluten Facebookgrupp för att delge varandra 

information. 

 

 

Kommentar till bokslutet 2022 

Årets bokslut visar ett överskott på 14 488 kr.  

Av detta överskott föreslår styrelsen att fondera 10 000 kr till framtida jubiléum. 

 

 

Styrelsen har sedan den 23 mars 2022 bestått av följande ledamöter 

• Inger Nordmark, ordförande  

• Anita Hedberg, sekreterare  

• Anita Lööf, kassör  

• Tommy Andersson, vice ordförande  

• Britt Nilsson, studieorganisatör  

• Görel Müller, medlemsansvarig och registeransvarig 

• Ingemar Nilsson, webbansvarig 



• Catarina Hedqvist, konsumentansvarig 

• Erik Klingström 

• Mats Sjölander 

• Johnny Hoff, reseansvarig 
 

Revisorer 

• Hans Lofors, ordinarie 

• Bert Gustavsson, ordinarie 

• Birgitta Larsson, suppleant 

• Leif Nordmark, suppleant 
 

Valberedning 

• Bengt Bastemark  

• Sören Almgren 

• Inga-Stina Persson 

• Kent Lind, suppleant 
 

Ombud för PRO Gävle-Ettan 

 

 
 
Mötesverksamheten 
 
Årsmötet 2022 genomfördes den 23 mars.  
Höstmötet genomfördes den 17 november, båda på Forumlokalen. 
       
Under året genomfördes 11 styrelsemöten, 11 arbetsutskott samt arbetsmöten med 
verksamhetsplanering för 2023 under tre dagar i september. 
 
Aktiviteter och medlemsträffar 
 
23 mars: Årsmöte på Gefle Forum. Underhållning av PRO-tonerna, kaffe och semla. 
141 medlemmar deltog.                                                  
 
20 april: Vårfest med tema Grekland på Gefle Forum. Grekisk mat. Underhållning 
av Anders Häggström och Curt Jillebo.126 medlemmar deltog. 
 
18 maj: Medlemsträff på Gefle Forum. Familjens jurist informerade om Framtids-
fullmakt och testamente. Ettans målarcirkel ställde ut sina verk och PRO-tonerna 
underhöll. 116 medlemmar deltog. 
 
22 juni: Midsommarutflykt med lunch på Bergmans fiskrestaurang, Norrsundet.  
36 medlemmar deltog. 
 
24 augusti: Medlemsträff med Surströmming/sill på Skärgårdskrogen, Utvalnäs.  
39 medlemmar deltog. 

Avser Ombud 
Gävle Samorganisation Två representanter från styrelsen. 
PRO-Distrikt Gävleborg Fyra representanter från styrelsen 



22 september: Friluftsdag på Strömvallen. Genomfördes tillsammans med PRO 
Gävle-Söder. Provade på gåfotboll, padelspel och kast med liten handväska. 
70 medlemmar deltog.  
 
19 oktober: Oktoberfest på Gefle Forum. Mat, Jack and The Rippers underhöll. 
112 medlemmar deltog. 
 
23 november: Höstmöte på Gefle Forum. Verksamhetsplan och budget för 2023 
beslutades. Information ”Låt dig inte luras”, kaffe och smörgås. 
102 medlemmar deltog. 
 
14 december: Luciafirande Betlehemskyrkan. Elever från Vasaskolan gästade med 
Luciatåg. Därefter gröt och skinksmörgås och underhållning av PRO-tonerna.  
108 medlemmar deltog. 
      
       
Övriga träffar/sammankomster 
 
Pubträffar: har genomförts regelbundet varje månad med 40 – 80 medlemmar varje 
gång. 
 
Lunchtrav: Gävletravet två gånger, 10 - 17 medlemmar per gång.  
 
Informationsmöten för nya medlemmar: Fyra möten har genomförts, där totalt 70 
medlemmar kom av 138 inbjudna. 
 
PRO-Vetarna: tävlingen genomfördes vid ett tillfälle för Gävleföreningarna den 28 
mars. 31 medlemmar från Ettan kom och hejade.  
 
Äldrelunch: medlemmar 85 år och äldre inbjöds 9 november på restaurang Lungo 
Mare. 26 medlemmar deltog av 105 inbjudna. 
 
 

Resor 
 
23-27 maj: Möt våren på Österlen, fem dagars bussresa. 35 deltagare.   
 
8 juni: Eckerö, buss- och båtresa, 40 deltagare. 
 
16-17 augusti: Sommarresa Göta kanal, två dagars resa. 45 deltagare. 
                 
11-12 oktober: Skaldjurskryssning med Cinderella. 55 deltagare. 
   
                                         

 

Studiebesök 
 
17 mars: Monitor ERP arena med guidning och lunch. 31 deltagare.  
26 april: Hudiksvalls Museum, Rosa Taikon-utställning. 20 deltagare. 
 



Övrigt 
 
22 mars: Information om hemberedskap och säkerhet i vardagen. Dan Axel 
Hellström. 67 deltagare. 
 
Gratulationskort till tolv medlemmar som fyllt 90 år under året. 
    
 

Studieverksamhet 
Under året har följande studiecirklar genomförts. 
 
Vincirklar: Fyra studiecirklar med cirka 12 deltagare i varje för att lära mer om vin 
och olika druvor. 
 
Engelska: Studiecirklar med 19 deltagare indelad i två grupper. 
 
Qi Gong: En studiecirkel med cirka 15 deltagare. 
 
Linedance: En studiecirkel med cirka 12 deltagare. 
 
Läs och Res: En studiecirkel 12 deltagare. 
 
Ölcirkel: Två studiecirklar med 8 - 10 deltagare i varje. 
 
Må bra med mat hela livet: Tre studiecirklar med 17 deltagare. 
 
Skaparglädje: En studiecirkel, med cirka 6 deltagare. 
 
Sånggrupp PRO-tonerna: Omstart under hösten med cirka 30 deltagare. 
 
 
Aktiviteter 
 
Promenader: Med utgångspunkt Rådhustorget varje tisdag deltog10-20 personer. 
Promenaderna har avslutats med fika på olika platser. 
 
Boule: Utövades i Boulehallen. Omkring 30 medlemmar träffas varje måndag. Ettan 
deltar med ett lag i Samorganisationens seriespel under oktober 2022 till mars 2023. 
 
Bangolf: Under sommaren har cirka 12 - 18 medlemmar spelat bangolf i Boulogner-
skogen på tisdagar. 
 
Bowling: Omstart under hösten. En gång i veckan där 10-12 medlemmar deltog. 
 
Canasta/Sambacanasta: Varje onsdag har en grupp träffats och spelat canasta på 
Limhällen. 
 
 
 



Kontaktpersoner för olika aktiviteter  
  
Aktiviteter Kontaktpersoner 

Bangolf Jöran Skoglund 

Boule Linnea Wahlund och Sören Almgren 

Bowling Barbro Näsström Pahlin 

Canasta/sambacanasta Kerstin Pierrou 

Linedance Ingela Widén 

Pubträffar Tommy Andersson 

Promenader Gunnel Wieser/ Berit Lind 

Qi Gong Maud Lindgren och Marie-Louise Stockhaus 

Sånggruppen PRO-tonerna Sören Almgren 

Lunchtrav Ingemar Nilsson 

 

 
Kontakt med medlemmar 
Alla nya medlemmar rings upp av medlemsansvarig, de får ett välkomstbrev med 
aktuellt program och inbjuds till informationsmöte som sker vid behov. 
Vid årsskiftet får alla medlemmar det nya års-programmet per post. 
Fortlöpande information sker via SMS, föreningens hemsida samt e-post. Det finns 
också en sluten Facebookgrupp. 
 
 

Medlemsutveckling  
Årtal   2017 2018 2019 2020 2021 2022 
medlemmar     779   817   881   884 876   929 

 
  

               



Slutord 
 
2022 har varit ett intensivt år. Vår viktigaste uppgift som förening är att skapa en 
gemenskap som är meningsfull och som erbjuder social samvaro och möjlighet till 
livslångt lärande. Vi har en utmaning i att möta nya medlemmars förväntningar. 
Föreningen behöver fler intresserade som vill leda olika aktiviteter.  
Det finns ett stort behov av en föreningslokal samt en större lokal för våra medlems-
möten. 
 
Styrelsen vill framföra ett varmt tack till alla medlemmar som aktivt bidragit till att 
genomföra våra aktiviteter, utan er blir det ingen verksamhet. 
 
 
 
 
Inger Nordmark                                             Tommy Andersson 
Ordförande                                                    Vice ordförande                                        
 
 
 
Anita Lööf                                                      Anita Hedberg 
Kassör                                                           Sekreterare 
 
 
 
Britt Nilsson                                                   Görel Müller 
Studieorganisatör                                          Medlemsansvarig  
 
 
 
Johnny Hoff                                                   Catarina Hedqvist  
Reseansvarig                                                Konsumentansvarig 
 
 
 
Ingemar Nilsson                                             Mats Sjölander 
Webbansvarig                                                Ledamot 
 
 
 
Erik Klingström 
Ledamot 
 

 


